
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 20 maart 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Lien, Marlies, Quentin,
Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie, Tine, Yanice (vanaf 23u30)

Afwezig: Tom Vervoort

Verontschuldigd: Anton, Katelijne

Waarnemer: Aiko

De vergadering wordt geopend om 22u03.

Goedkeuring Agenda

Er worden nog twee activiteiten in de verre toekomst toegevoegd: ouwzakkencantus en mannen- en vrouwenavond.
Ook teambuilding wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Overschot pasta eetstand weggooien Iemand Ja
Kampvuur regelen EJW Ja
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Nadenken over activiteit met proffen Sport Nee

Er is opnieuw gemaild voor de kar van VTK om het afval weg te doen. Reinout gaat nog langs op het gemeentehuis
om binnen te mogen in het containerpark.

Mededelingen

• Het is lustrumweek van VTK. Hun lustrumbier lijkt op cava en is erg lekker.

• Prof. Duval is overleden. We gaan dit in de Winagenda zetten en het registeren tekenen in naam van Wina.

Raden

StuRa

• Vice-rector Pollefeyt is de kritische zelfreflectie komen voorstellen. Dit is een document naar aanleiding van
Cobra met wat ze willen verbeteren in de toekomst en waar we op dit moment staan. Buitenstanders gaan
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deze reflectie bekijken en beoordelen of we goed bezig zijn. Aangezien deze zelfreflectie nog niet definitief
is, werd de mening van de studenten hierover gevraagd en dit zal nog een aantal keer gebeuren. Voor Cobra
zelf is er vanuit StuRa een document opgesteld met alles wat voor elke opleiding in de gesprekken naar voren
is gekomen en dit is goedgekeurd.

• Er is een participatiereglement opgesteld omdat studentenvertegenwoordigers tegenwoordig verkozen worden
via StuRa. Dit moet dus bij OOR ingewerkt worden en StuRa heeft dit reglement opgesteld zodat duidelijk
is waar wij leiding in kunnen nemen en hoe dat geregeld moet worden. Het reglement is nog niet helemaal
goedgekeurd, want sommige zaken kwamen ons niet goed uit.

• Over Acco-platform Sofia is gezegd dat we het niet oké vinden dat proffen zomaar kunnen beslissen om met
een ander platform te werken. Wij willen dat Toledo aangepast blijft worden, zodat het ook gemakkelijker
wordt voor proffen om hier mee te werken. We zijn in het algemeen wel voor het ontwikkelen van online
platforms om het studeren te vergemakkelijken. Verder werd Sofia gepromoot op de infodag, waar we ons
niet in kunnen vinden aangezien hier duidelijk nog discussie over aan de gang is.

• De hogescholen worden getroffen door besparingen en zij hebben gevraagd of wij hen willen steunen in hun
protestacties. Wij gaan hen hier passief in ondersteunen, wat betekent dat we hun initiatieven goed vinden,
maar hier zelf niet aan gaan deelnemen.

• Een keer per acht jaar vragen de faculteiten aan de studenten om te meten hoe lang ze bezig zijn met studeren
voor hun vakken. Vroeger werd dit via een notitieblokje gedaan, wat de studenten niet echt uitnodigde om
dit te blijven doen. LBK heeft daarom een app ontwikkeld waarmee dit veel gemakkelijker kan en waarmee
studenten punten kunnen sparen. Met deze punten kunnen ze dan zaken kopen bij hun vereniging of bij de
KU Leuven. Zij willen dit uitbreiden naar andere faculteiten, zodat deze ook meer aangemoedigd worden
om dit in te vullen.

• Er wordt nog steeds gezocht naar eredoctoraten. Mensen die hier suggesties voor hebben, moeten dit laten
weten aan Andreas Waets.

LOKO BAV

• Voor de evaluatie van de activiteiten van LOKO zal er jaarlijks een Engagement WV gehouden worden
met huidige en opkomende ploeg. Daarop zal beslist worden welke activiteiten er het jaar erna nog gedaan
worden en onder welke vorm. LOKO en het neutraal comité zullen er op toezien dat opkomende ploegen of
gëınteresseerden verwittigd worden, maar enkel huidige ploegen hebben stemrecht op de vergadering.

• Over de structuur van LOKO is heel veel gediscussieerd geweest. Uiteindelijk is besloten dat het moet bestaan
uit een voorzitter die voor vertegenwoordiging zorgt, een financieel verantwoordelijke, een ondervoorzitter
voor activiteiten en een ondervoorzitter voor ondersteuning die de interne werking regelt, het geld voor
subsidies verdeelt en diversiteit doet. De punten uit de discussie worden verder meegenomen door de
werkgroep Hervorming.

• De Engagement WV vindt deze vrijdag plaats van 16u30 tot 18u30. Normaal gezien komt hier ook een
online form voor.

WV Cultuur

• Voorbije activiteiten: de openingsavond van het IFTF zal waarschijnlijk volgende jaren opnieuw publiek zijn.
Voor Ithaka is er wat misgelopen met de shiften, daar moet volgend jaar beter over gecommuniceerd worden.

• Komende activiteiten: voor het ballet van Doornroosje zijn afspraken gemaakt rond de tickets. Voor Bar &
Bells is input gevraagd van de kringen. Er komt een beiaardbezoek, maar het zou leuk zijn om een soort
café op het Ladeuze te doen en dat dan in te kleden. Dit kan met strandstoelen of een soort terras, ze zijn
nog op zoek naar ideeën. In Heverlee zouden ze een grote activiteit willen doen, misschien een fiets drive-in
cinema met dekentjes en popcorn. Ook daar is nog input voor gevraagd.
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Sport WV

• De shiften voor de studentenmarathon zijn in orde. Voor Survival of the Students hebben van Scientica
vijfentwintig mensen de kans gehad om voor in te schrijven, maar niemand heeft dit gedaan. Gewoon
inschrijven is nog steeds mogelijk, maar niet meer in groep.

Scientica AKV

• Jobfair: voor de Jobfair waren de bedrijven in orde. Bios heeft bij de klachten over de shiften gereageerd
dat ze het niet gezien hadden. We kunnen misschien vragen dat ze meer shiften doen op het galabal van
Politika. Bij andere kringen moet de jobfair in het sponsordossier opgenomen worden, bij ons is dat al in
orde. Zij mogen ook eerder beginnen met bedrijven te contacteren.

• Voorbije activiteiten: de Scientica Kringenzuip was plezant, maar het zou beter zijn om enkel bier te laten
meetellen. Het debat was leuk en er was veel meer volk dan verwacht. De argumenten van de tegenstanders
waren vaak niet zo wetenschappelijk, wat wel jammer is bij onze faculteit. De decaan gaat proberen om te
zorgen dat we toch ons geld nog krijgen, ook al hebben we het genderquotum uiteindelijk niet gehaald. Op
Café Manger was er heel weinig volk, maar er is wel veel gedronken.

• Komende activiteiten: voor de Scientica TD moeten we nog twee shiften invullen en nog veel reclame
maken. Op de Scienticup en -BBQ gaat Zwerkbal gespeeld worden. Er kan aan Jasmien gevraagd worden
om scheidsrechter te spelen en anders wilt Fanne het wel doen.

• Huur ’t Elixir: VTK leeft haar contracten beter na dan vorig jaar, waardoor we de helft van de winst aan
de huurder moeten geven en hogere huur betalen. Zij hebben ook een ander contract waarbij alle financiële
kosten bij hen liggen en wij gewoon shiften moeten doen en de bar openhouden, misschien is dat interessanter
voor volgend jaar.

• Surfreis: volgende zomer gaat er misschien een surfreis georganiseerd worden. Er moeten minstens 25
mensen deelnemen, maar dat lijkt wel haalbaar. Voor deze zomer is het wat laat.

• Input: ideeën voor een moderner Scienticalogo mogen nog altijd doorgestuurd worden, tegen volgend jaar
zouden we een nieuw willen hebben. De faculteit zal dan ook een nieuw logo hebben, dus dan kan dat tegelijk
gepresenteerd worden. Er is nog gevraagd om het Scienticalokaal zeker op tijd aan te vragen. Volgend jaar
gaat er geprobeerd worden om meer foto’s te nemen op activiteiten. Er zijn nog mensen nodig om het
CV-boek in te vullen.

Updates

Update PR

Delaware sponsort en wij organiseren voor hen een lezing op maandag 11 april. Hier is 80 euro voor nodig, maar
dat trekken we gewoon af van de sponsoring, die 850 euro bedraagt. De lezing gaat door in 200A en de receptie
in de foyer. Er wordt zo snel mogelijk gebeld om te vragen naar hun onderwerp en een tekstje.

Argenta organiseert een inhouse event, maar Quentin heeft hier nog geen mail van gekregen. Op Facebook
moeten daar dringend mensen voor uitgenodigd worden, want momenteel staat er niemand op aanwezig en één
iemand op gëınteresseerd.

Update Webteam

Dezelfde fout die twee weken geleden gemaakt is, is op nieuw gemaakt. Er is opnieuw veel werk gestoken in het
herstellen van alles. De presidiumpagina begint vorm te krijgen, maar nog niet zichtbaar voor niet-Webteam.
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Update Zwanenboek

De mail die gestuurd ging worden is per ongeluk in de outbox blijven zitten en is daarnet pas verstuurd geweest.
Mensen hebben nog tot volgende week om te zeggen of ze er in willen. In de Paasvakantie zullen de papieren
gemaakt worden. Na de campagne worden deze op de bar gelegd om te versieren en dan zijn er nog een paar
weken tijd om het Zwanenboek te maken.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Fysica Olympiade

Er was ongeveer twaalf man en vooral niet-presidium. Eén vraag was leuk, maar de andere waren nogal hoog
gegrepen. De winnaar is geweten, maar wordt pas bekend gemaakt op de lezing van prof. Maes. De prijzen zullen
tegen dan gekocht worden. De posters voor die lezing moeten zeker tijdens de Paasvakantie al in orde gebracht
worden, zodat ze daarna meteen opgehangen kunnen worden.

Lezing Argenta

Er was ongeveer vijfentwintig man en Argenta was daar blij mee, er zijn ook nog veel mensen blijven napraten.
Er was te veel aangekocht, dus er staat nog wat overschot in de kelder. De lezing heeft vijf euro boven begroting
gedraaid en daar moeten nog subsidies bijkomen.

Sportbar

In het begin was er niet veel volk, omdat iedereen aan het eten of aan het beerpongen was. Er zijn negentien
flessen jenever en drie vaten gedronken, allemaal van Alma. Sport had ook Pompierkes gekocht. De bar heeft 160
euro boven begroting gedraaid.

Quiz

Alles was in orde, Brecht heeft het goed gedaan. Er was ook veel niet-presidium en assistenten. Een drankprijs
was er niet, maar dat was ook echt niet haalbaar. De auto zat nu al vol bier en dat was zo goed als allemaal op.
De prijs is ook in orde.

Ereledendiner

De ereleden waren heel tevreden: het eten was lekker en ze vonden het leuk hoe de kelder versierd was. Yanice
en Jari worden bedankt voor hun hulp. Het diner heeft 116 euro boven begroting gedraaid, omdat er uiteindelijk
wat minder ereleden waren dan verwacht.

Picantus

Er waren opnieuw wat afzeggingen, maar minder dan vorige keer. De cantus heeft 60 euro onder begroting gedraaid
en we weten inmiddels ook dat de vorige 80 euro onder begroting gedraaid had. Waarschijnlijk komt dit doordat
er zo weinig volk was en er veel water gedronken is geweest. We moeten ook nog afwachten of we de glazen plaat
die stuk gegaan is moeten betalen.

Ultimate frisbee

Alles was in orde, op het piekmoment was er ongeveer 15 man.
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Lezing wiskunde

Alles was in orde en prof. Vaes was tevreden. Uiteindelijk hebben we de receptie toch in de foyer kunnen houden.
De lezing heeft 6 euro boven begroting gedraaid en daar moeten nog subsidies bij. Er waren ook nog dingen over.

Couscous eetstand

Het was een goede eetstand, maar er werd wel geklaagd dat het alweer een vegetarische was. Er waren veel te veel
groenten aangekocht waardoor de shiften erg hard zijn uitgelopen. Yanice heeft alles overgenomen toen iedereen
naar de lezing vertrok. Uiteindelijk waren ook niet alle groenten meegenomen en was er op de campus een bodem
couscous zonder groenten. De hoeveelheid couscous was wel goed, er was een klein beetje over. Er was iets
minder opkomst omdat er nog een eetstand stond, maar mensen vonden het wel lekker. De shiften geraakten niet
heel goed ingevuld, maar opbouw en afbraak zijn uiteindelijk wel vlot verlopen. Bij de opbouw was het wel een
probleem dat iedereen weg moest om 10u30 en de eerste verkoopshiften pas om 11u waren. Bij Apolloon moesten
ze een elektrisch paneel huren voor hun eetstand. Aangezien wij daar nog nooit iets van gehoord hebben, gaan
we er van uit dat dat voor ons niet moet. De eetstand heeft negentig euro onder begroting gedraaid, deels omdat
de paprika’s groter waren dan verwacht en deze per stuk ingerekend waren.

Provinciezuip

Er zijn 4,5 vaten gedronken, waarvan 2 van ons. Er is nog een beetje over voor de marginalenbar. De opkuis was
in orde, maar er was blijkbaar slecht gesorteerd geweest. Mensen gooien soms hun bekertjes in de blauwe vuilbak
terwijl deze in de zwarte moeten, maar normaal gezien wordt daar niet over geklaagd. De fanta smaakte blijkbaar
ook niet goed meer, dus de datum moet daar eens van nagekeken worden. De uitslag moet ook nog gepost worden
op Facebook. Er staat nog een bekertje met geld bij Fanne, dus we weten nog niet hoe de bar gedraaid heeft.

Marginale filmavond

De filmavond is in het water gevallen, want er is uiteindelijk niemand gekomen. De opkomende ploeg had
vergadering en er was veel te doen in Leuven. We hadden het eigenlijk wel kunnen zien aankomen, want er stond
maar één iemand op aanwezig op Facebook. Als we dit nog eens merken, lassen we de filmavond best gewoon op
de dag zelf nog af. Drie weken voor het einde van het semester hebben we nog een filmavond gepland en de week
erna een spelletjesavond, dus op volgende PV gaan we nakijken of we die filmavond misschien ook best schrappen.
Voor de spelletjesavond gaat Reinout eens horen bij Demospel.

Galabal

Eigenlijk was het meer een DT: er was niet veel dansplaats in vergelijking met vorig jaar en de muziek aan het
begin van de avond was echt niet gala-achtig. Het idee achter de openingsreceptie ging volledig verloren. Er was
ook geen alcoholvrij alternatief voor de cava. Voor één bonnetje was er als alcoholische drank enkel bier te krijgen,
het zou leuker zijn geweest als er een alcoholisch alternatief zou zijn geweest. De hapjes waren wel heel goed,
maar er waren niet veel veggie-hapjes. Politika deed hun shiften niet zo heel goed, dus we moeten eens nadenken
of we het volgend jaar wel terug met hen willen regelen. De photobooth was te snel toe: hij is even opnieuw open
geweest voor de presessen en geraakte dan niet meer toe omdat iedereen nog op de foto wilde. De fotograaf kan
dus beter wat later beginnen met door de zaal te gaan. Algemeen kan het galabal best niet meer gepland worden
op de avond voor de infodag.

Activiteiten in de nabije toekomst

Aardbal

Bios zorgt voor de bal, Chemika heeft het evenement aangemaakt, Geos zorgt voor het geld en wij doen inkopen.
Het gaat door van 19u tot 21u. Het valt spijtig genoeg samen met de infoavond voor de masters wetenschappen.
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Kroegentocht

De kroegen die op de planning staan: In Den Vetten Os, Bar Del Sol, ’t Vervolg, ’t Universum, De Blauwe Schuit,
Villa Ernesto en Germaine. De Bolletjestrui wordt een T-shirt van de 24 urenloop. Bart zorgt dat deze achteraf
gewassen en teruggebracht wordt.

Lenteconcert

Het dictee voor beste spelling is opgesteld, de volgorde staat vast, het programmaboekje is gemaakt, de presentatie
en acts komen in orde, de draaiboeken voor de shiften zijn gemaakt en de party tafels zijn er. Die moeten wel
nog worden opgehaald, Sander kan hier morgen tot 16u mee helpen. De Gouden Krijtjes zijn klaar, maar er moet
wel nog iemand langs het kot van Katelijne om de flessen wijn naar de PDS te krijgen. De techniek moeten we
niet betalen. Simon had het idee om de eerste twee uur door iemand anders te laten doen, maar omdat hij bij
een louche bedrijf terecht kwam, is hij zelf naar de PDS gegaan. De huisbewaarder is daar met hem rond gegaan
en heeft alles uitgelegd. De rector komt niet, maar de decaan en prof. Malfliet wel. Er moet nog veel reclame
gemaakt worden, want er waren een aantal mensen die niet eens wisten dat het Lenteconcert nog niet geweest was.

De posters zijn veel duurder uitgevallen dan verwacht. Ze zijn besteld zonder een offerte aan te vragen en
uiteindelijk hebben ze 304 euro gekost in plaats van 50. Gelukkig past dit wel nog in de begroting: de posters
kosten 250 euro extra, maar we hebben geen technieker van 60 euro nodig, geen verdere onvoorziene kost van 60
euro en de begroting stond op 120 euro winst. De rest kunnen we dan nog halen uit subsidies van LOKO en drank
die nog over was van de lezing vorige week. OWG heeft ook minder uitgegeven aan de krijtjes dan voorzien. Het
is heel belangrijk dat in de toekomst wel altijd een offerte gevraagd wordt. Posters bestellen we trouwens bij print
deal. We laten dit voortaan over aan Media of Beheer.

Prof. Erik Duval is overleden en we kunnen hier misschien iets over zeggen op het Lenteconcert. De laatste
jaren hebben we hem niet veel meer gehoord omdat hij een zeldzame ziekte had, maar in 2012 is hij nog geno-
mineerd geweest voor een Gouden Krijtje. We gaan er kort iets over zeggen om te laten zien dat we aan hem
denken, maar er geen heel verhaal rond ophangen om mensen niet te veel in die sfeer te brengen. We vragen of
Katelijne het wilt verwerken in haar speech en anders zeggen de presentatoren er iets over.

Marginalenbar

Joni, Anne en Ben draaien de bar. Tussen 1u en 2u is het power-hour. De invulling hiervan is geheim, alsook de
prijzen. De cocktail is vermout appelsap met één derde vermout. Het eten is kaas, droge worst, gehaktballetjes
en eitjes. Er staat ook ergens nog een vat op de gang dat meegenomen kan worden, maar niemand weet waar.

Scientica TD

Er moeten nog shiften ingevuld worden en Fanne moet laten weten hoeveel geld er in de kassa gaat. De bonnetje
kosten 1,50 euro, inkom is 2,50 euro voor leden en 3 euro voor niet-leden. Er moeten ook nog veel geflyerd worden.

Activiteiten in de verre toekomst

USO

Op 21 april om 20u gaat Cultuur naar het USO. We kunnen tickets bestellen voor mensen, maar dan kan het
zijn dat zij niet komen opdagen en dat wij ter plaatse de tickets gaan moeten betalen. Met subsidies krijgen we
hier wel een groot deel van terug, maar als ze niet komen hebben we natuurlijk ook geen recht op die subsidies.
Mogelijkheden zijn om mensen zelf te laten bestellen, mensen naar de gang laten komen en daar al laten betalen,
het gratis te doen met een maximum aantal personen, gratis tickets weggeven op Plan achterban - maar dan
krijgen mensen die niet willen gaan tickets en omgekeerd -, of hen één euro laten betalen als motivatie om te
komen. Dat laatste vinden we het beste idee. Er moet zeker op tijd begonnen worden met promotie te maken.
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Schachtenconvent Vol. 2

Er zal nog een tweede convent doorgaan, nu vooral over de geschiedenis van Wina. Dit moet nog voor de
ontgroening doorgaan en er zijn twee opties voor de datum: 12 en 21 april. We kiezen voor 21 april omdat we 12
april willen vrijhouden, zodat meer mensen naar de lezing gaan op 11 april.

Ouwzakkencantus

Er werd gevraagd naar een ouwzakkencantus, terwijl we eigenlijk niet van plan waren om dit te organiseren. We
wachten tot de herbegroting om te beslissen of we dit willen organiseren. Indien er niet genoeg geld is, is het
natuurlijk ook een optie om mensen zelf drank te laten meenemen. We nemen alvast mee dat er animo voor is.

Mannen- en vrouwenavond

Tine is verantwoordelijke van de vrouwenavond, maar door stages kan ze niet aanwezig zijn. Marlies wilt het
overnemen en we zoeken nog iemand anders om dit met haar te doen, dit wordt op Facebook nog eens gevraagd.
Tine had al veel ideetjes, dus op voorhand is het alvast niet veel werk meer. De living is hiervoor ook al gereserveerd.

Voor de mannenavond is het lastig dat het niet kan doorgaan in de living, want dat kan echt niet in een open
ruimte. Het zijkot zou tegen dan vrij moeten zijn, dus misschien kan het daar. Anders kan het misschien in de
kelder van een andere blok op het cité. Reinout vraagt na of het bij hem kan. Daar staan wel geen frigo’s, dus
dat moet GAK dan nog regelen.

Teambuilding

Deze zal doorgaan in week dertien op maandag, aangezien er die week enkel BBQ, meirondjes en een bar zijn. Het
wordt een cantus met BBQ. We kunnen misschien vroeger beginnen, aangezien die maandag Pinkstermaandag is
en we in de arena maar tot 22u mogen cantussen. Anne en Tom regelen alles verder.

Vaten bar

De afgelopen bars was er een lage opkomst. Na de campagne zouden we nog twee vaten kunnen meenemen, maar
misschien doen we dat beter niet. Het is ook geen probleem dat we dan geen bekers meer krijgen, want Alma
gaat deze voortaan voorzien. Voor eetstanden gaan we vanaf nu dan wel zelf voor onze bekers moeten zorgen,
maar misschien kan de opkomende ploeg er wat extra vragen bij McDonald’s.

Presidiumpull Jeroen

Jeroen beweert dat zijn presidiumpull geen XL is en bijgevolg te klein, en is hem nooit komen ophalen. We gaan
de maat vergelijken met andere mensen die een XL hadden. Als het een fout van Biznizpoint geweest is, hadden
wij eigenlijk moeten gaan klagen en dan kunnen we Jeroen de pull moeilijk laten betalen. Fanne, Yanice en Sander
kijken de maat na.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Overschot couscous eetstand weggooien Joni 25/03/2016
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 25/03/2016
Nadenken over activiteit met proffen Sport 25/03/2016
Pull Jeroen nakijken Fanne, Yanice & Sander 25/03/2016
Posters lezing Maes Gak 25/03/2016
Locatie mannenavond Reinout 25/03/2016

Varia

• Joni: ’Morgen ga ik naar KBC om de papieren in orde te brengen. Waarschijnlijk moet heel kern dit tekenen,
dus probeer zo snel mogelijk te passeren langs de gang. Ik zal het ook nog op Facebook spammen.’ - Lien:
’Ja, want uw mails komen in mijn spam.’ - Joni: ’Die van u ook bij mij.’

• Arno: ’Wie gaat er vanavond nog op stap?’ - stilte - Arno: ’Oké, alleen ik.’

• Stijn Cambie: ’Ondanks 40 dagen zonder vlees is de varkensprijs met 7 cent gestegen.’

• Reinout: ’Gaat er nog iemand naar ’t Elixir voor een pintje en om het daar vol te spammen met flyers?’
- Jari: ’Je moet nu niet met flyers gaan spammen in ’t Elixir, die hebben daar donderdag een gigantisch
feestje.’ - Joni: ’Nee, donderdag is er niets voor lustrum.’

• Lien: ’Die box is echt de beste aankoop ooit. Je moet die op laten staan terwijl je teruggaat tijdens afbraak.’

• Fanne: ’... nee, ik ga het houden voor op de ploeg.’

• Carolyne: ’Ik kan vrijdag niet komen naar de vergadering, wie wilt er secretaris zijn?’ - Jari wordt secretaris
ad interim.

• Yanice: ’Normaal is de mail terug hersteld. Als uw mails niet aankomen, stuur je maar naar mij.’

• Bart: ’Kan het zijn dat de onderwerpen van mijn mails veranderden door dat probleem?’ - Yanice: ’Nee.’

• Anne: Vrijdag middag is het PV, we beginnen om 12u30 en zijn normaal klaar tegen 14u.’

• Arno: ’Is er iemand met een auto hier dinsdag? - Anne: ’Ja, ik kan zelfs zelf rijden.’

De vergadering wordt gesloten om 23u54.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 25 maart 2016 om 12u30 in de Winaliving.
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